





## 滙豐信用卡持卡人最紅優惠 Red Hot Offers for HSBC Credit Cardholders

指定套餐低至5折 Up to 50% off selected set menu

一般零售價(2位用) Usual retail price (2 diners):

港幣 2,088<sub>元</sub>

季節沙律 Seasonal Salad

刺身盛合(三文魚·油甘魚·甜蝦 - 每款2片) Assorted Sashimi (Salmon, Yellow Tail & Sweet Shrimp - 2 pcs for each)

鐵板燒車海老(2枚) Teppanyaki King Prawn (2 pcs)

鐵板燒孔雀鮑魚(2枚) Teppanyaki Abalone (2 pcs)

美國牛肉厚燒(每位6粒)或薄燒(每位2枚) US Steak (6 pcs for 1 person) or Sliced Beef (2 pcs for 1 person)

味噌汁 Miso Soup

炒雜菜 Fried Mixed Vegetables

櫻花蝦炒飯 Fried Rice with Sakura Shrimps

雪糕 lce-cream

## 1/7/2021 - 30/9/2021

優惠適用於2021年7月1日至9月30日。優惠只限每日首20位顧客。優惠適用於每次每檯最多12位用膳。另收茶芥及以一般零售價計算之加一服務費。優惠不適用於活海鮮、套餐(指定套餐除外)、私人派對或宴會服務、購買香煙、雪茄、瓶裝飲品或烈酒類、禮籃、門券或優惠券。優惠只適用於堂食。須於1天前訂座。優惠不可兑換現金或其他產品,亦不可與其他優惠同時使用。上述資料如有更改, 恕不另行通知。如有任何爭議,帝都酒店保留最終決定權。優惠需受有關條款及細則約束。詳情請向有關商戶查詢或瀏覽www.hsbc.com.hk/creditcard。

The offer is applicable from 1 July to 30 September 2021. The offer is only valid for first 20 patrons daily. The offer is applicable a maximum of 12 persons. Subject to tea and condiments charge and 10% service charge (based on the usual retail price). The offer is not applicable to live seafood, set menus (except selected set menus), private function or wedding banquet, the purchase of cigarettes, cigars, bottled drinks or spirits, hampers, tickets, coupons or vouchers. The offer is applicable to dine-in only. 1-day advance bookings are required. The offer cannot be redeemed for cash or other products or used in conjunction with other promotions or privileges. The above information is subject to change without prior notice. In case of any dispute, Royal Park Hotel reserves the right of final decision. Terms and Conditions apply. Please contact the merchant or visit www.hsbc.com.hk/creditcard for details.

借定唔借?還得到先好借!To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!